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TTTo všetko sa stalo, aby sa splnilo, 

èo Pán povedal ústami proroka: 

„H¾a, panna poène a porodí syna 
a dajú mu meno Emanuel,“ 

èo v preklade znamená: Boh s nami.   
                                                        (Mt 1, 22-23 )

T

UUUž sú tu opä� dni vianoèné,
do sveta krièia zvony polnoèné.

V tomto èase zázraènom
prajeme Vám ve¾a lásky a pohody pri stole spoloènom.

Nech Vám Božie die�a vdýchne pokoj, rados�, dobrú vô¾u,
aby ste v pokoji prežili túto svätú chví¾u.

Aj ve¾a síl želáme do nového roku,
aby Vás Boh sprevádzal na každom kroku,

a len dobrí ¾udia stáli po vašom boku. 

Ve¾a zdravia, š�astia a Božieho požehnania
v novom roku 2011

želá obecné zastupite¾stvo,
zamestnanci obecného úradu

a starosta obce.

U

                    Pán Hudáèek spomína...
   
   Navštívi�  a  rozpráva�  sa s týmto èlovekom, je ve¾ký záži- 
tok. Èlovek  ktorý,  keï  spomína,  ako  keby  èítal  z knihy 
a pritom  je plný  optimizmu  a humoru. Blížia  sa  Vianoce
a preto aj náš rozhovor sa niesol v tomto duchu.
Èo pre Vás znamenajú Vianoce? 
„Jój,  ta  ve¾ké  šveto,  lásku  a  hlavne   taký  pokuj  medzi 
¾udzami.“
Môžete porozpráva� aké boli tieto sviatky u Vás doma?
„Muším perve povedac, že ¾udze bu¾i bars pobožné. 
V advence  še poscelo, v  stredu a piatek  še  nevarelo, jedlo 
še  ¾en  ch¾ib,  juška  a  šicko  bez  omasci. Na  Vi¾iju  veèar 
u nás  okolo  stola  šedze¾i i šternásc ¾udze, od dzeda, baby 
aš po  dzeci, daktoré  i pri  pecu. Na  sto¾e  nešme¾i  chybac 
boba¾ky, po¾ifka s kozarami a pa¾enku? Pa¾enku ¾en chlopi 
vypi¾i.“
A èo pili? Aká to bola pálenka?
„Ta  znaš, u nás  sme  ma¾i  pèoli  a vyciskal  še  med, dalo 
še žito a šicko  še  dalo do  suda a kvašelo še a to bulo barz 
dobre. Na  Vi¾iju  chodze¾i  chlapci  po vinšovaòu. Šak znaš 
i zarobic  daco  trebalo. Na koscil  a¾e  i  pre sebe. Ne? Naco 
pametam  a furt, na  perve  šveto  še  niè  nerobelo. Parobci 
chodze¾i po špivaòu. A¾e nepametam kedy teraz bu¾i. A ešèi 
som  zapomnul, na pulnoènú  omšu še  chodzilo do koscela 
do Šebeša cez po¾o, chodnik bul okolo starého cintíra. 
V Ke¾emešu  sme ma¾i omšu ¾en každu štvartu nedze¾u. 
Na Štefana  už gazdove robe¾i na statku. Na Jána bula obe- 
cna   schodza  u  richtára  a  vtedy  še  zvo¾il  na rok pastir, 
co pasol  kravy  a strážnik. Vo¾e¾i nového, kedz  nebu¾i spo- 
kojné, a¾e kedz bu¾i spokojné ta ostal stary. Švecelo še  ešèi 
na Nový rok  a  na  Troch  krá¾och-tak jak  dneška. 
   Znaš   ja   by   som  chcel    šickym   ¾udzom   v  Ke¾emešu 
zavinšovac  na  cale  šveta hojné Božské požehnane, korunu 
andelsku,  slávu   nebesku,  žeby   sce  še  mohli  s  Kristom 
Pánom v nebi radovac.“
Ujo, môžem tak „familiárne“ ?
„A èom ne?“
Máte krásny vek, prežili  ste  toho  ve¾a  a  Vaše  spomienky  
sú pre  nás  mladých  ve¾mi  vzácne.  Rada by som prišla aj 
nabudúce. 
„Budzem rád kedz pridzeš, ešèi som tu.“

   Ïakujem Vám ve¾mi pekne, že ste si našli èas na spomie- 
nky a prajem Vám  hlavne zdravie, š�astie, ve¾a lásky a aby 
ste aj naïalej boli duchom stále taký mladý akým ste.
Chcela by som sa poïakova� dcére Marte, ktorá mi unožni-
la tento  rozhovor  zrealizova� a prajem  celej  rodine Veselé
 a š�astné sviatky.

                                                        Mgr. Iveta Hambaleková
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                      KOMUNÁLNE VO¼BY 
           V ¼UBOTICIACH 2010 – VÝSLEDKY

   Na  vo¾bách  sa  zúèastnilo  1057  oprávnených  volièov
 t.j. 44 % 
vo¾ba starostu obce: 
1. MVDr. Štefan Krajèi, nezávislý kandidát …..

vo¾ba poslancov obce: zvolení za poslancov OcÚ
1. Mgr. Vladimír Lukáè, KDH …......................
2. Miroslav Kormaník, KDH ….........................
3. Martin Baòas, KDH ….................................
4. MUDr. Jaroslav Daòo PhD., SMER …..........
5. Ing. Miroslav Feèík, nezávislý kandidát …... 
6. Jozef Èajka, KDH …....................................
7. Mária Havajová, KDH …..............................
8. František Husovský, KDH ….......................
9. Ing. Matej Harèár, SMER ….........................

náhradníci: 
10. Mgr. Iveta Hambaleková, SMER …............ 
      /poradie urèené žrebom/ 
11. Ing. Mária Turlíková, nezávislý kandidát....
12. Ing. ¼ubomír Hricišák, KDH …..................
13. JUDr. Miroslav Makara, SDKÚ-DS …........
14. Gejza Sabanoš, SDKÚ-DS ….....................
15. Ing. Slavomír Pari¾ák, KDH …...................
16. Oto Dlugoš, SMER …................................
17. Mgr.Viera Štroncerová,nezávislý kandidát. 
18. Vladimír Palaj, nezávislý kandidát ….........
19. Ing. František Marcinèin, SMER …............
20. Ladislav Šimko, SMER …..........................
21. Štefan Olejník, KDH …..............................
22. Rudolf Sirotòák, SMER …..........................
23. Peter Kožuško, SMER …............................
24. Ing. Július Hanude¾, SMER …...................
25. Ing. Anna Murajdová, SDKÚ-DS …...........
26. Ing. Ján Krasnay, SDKÚ-DS …..................
27. Ing. Jozef Markocsy, SDKÚ-DS ….............. 
28. Bc. Darina Èorejová, SDKÚ-DS ….............
29. Mgr. Ingrid Janáková, SDKÚ-DS …...........
30. Jaroslav Košuda, SDKÚ-DS …...................
31. Mgr. Jozef Kužma, SDKÚ-DS ….................
32. Dušan Lörinc, HZD …................................. 
33. PhDr. Milan Kruèay CSc., MOST-HÍD …...... 
34. Andrej Hudaèek, HZD ….............................
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100 hlasov
  99 hlasov
  98 hlasov
  66 hlasov

   Dòa 13.12.2010 sa v  zasadaèke  obecného úradu 
konalo   ustanovujúce  zasadnutie  nového  obecného 
zastupite¾stva .    Z     vystúpenia     starostu     obce 
MVDr. Štefana   Krajèiho   na   ustanovujúcom  zasa-
dnutí  obecného  zastupite¾sta  vyberáme:  

  V spolupráci  s projektovými manažermi musíme pozor-   
ne  sledova�  proces  vyhlasovania  výziev na predkladanie 
žiadostí  o NFP  z fondov  EÚ  a v  dostatoènom  predstihu 
ma�  pripravené  vhodné  projekty  pre našu obec. K tomu 
bude potrebné  aktualizova�  PHSR a ÚPN obce a stanovi� 
si investièné priority na volebné obdobie.
   Vytvára�   podmienky   na  výstavbu   rodinných  domov 
rozširovaním infraštruktúry, t. j. budovaním verejnej siete 
vodovodu,  kanalizácie,  plynu a  elektrickej energie. K to- 
mu úzko spolupracova� so správcami jednotlivých sietí.
   Naïalej  venova�  trvalú  pozornos�  ochrane  obce  pred 
povodòami  a  inými  živelnými  pohromami. Upozoròova� 
obèanov  na  možné  nebezpeèenstvo a úzko s nimi spolu- 
pracova�.
   Musíme   vyvinú�   maximálnu   snahu  získa�  finanèné 
prostriedky    na   opravu   ZŠ.  V   roku   2011   dokonèi� 
prístavbu MŠ  tak, aby mohla  by�  uvedená do prevádzky 
od 1.9.2011.
   Ve¾mi  dôležitou  oblas�ou   je  poskytovanie  sociálnych 
služieb  našim  obèanom.  K  tomu  je  potrebné  dokonèi� 
rozpracovaný     komunitný     plán    sociálnych   služieb,
v ktorom  budú  stanovené jednotlivé požiadavky a spôso- 
by ich plnenia.
   Naïalej  venova�  primeranú pozornos� ochrane životné- 
ho   prostredia,   èistote    obce,   starostlivosti  o  cintorín 
a verejnú zeleò na území obce.
   Podporova�  aktivity  ZKS,  ZO  SZZ  a  mládeže obce pri 
organizovaní    odborných     a   spoloèenských    podujatí 
a pokraèova� v organizovaní osláv Dòa matiek, jubilantov, 
¼ubotického plesu, besied, výletov a podujatí pre deti. 
Taktiež   podporova�   športové  aktivity v obci  v rámci TJ 
Sokol ¼ubotice.
   Spolupracova�  s OZ Život pod Hájom pri riešení problé-
mov, ktoré  sa týkajú  našich obèanov bývajúcich v bytov- 
kách na uliciach Hapákova a Teke¾ova.

         Vážená pani poslankyòa, vážení páni poslanci!

   Každý z nás išiel do volieb s urèitými predstavami èo by 
chcel  urobi�  pre  dobro našej obce. Okrem vyššie spome- 
nutých úloh, máte možno ešte  ïalšie vízie a predsavzatia, 
ktoré by ste chceli realizova�. Verím, že spoloènými  silami 
sa nám podarí vies� našu obec tým správnym smerom. 
Nevyhnutným  predpokladom  k tomu  je to, aby  sme bez 
oh¾adu na politickú príslušnos� mali pred sebou spoloèný 
cie¾, ktorým  je  úspešný  rozvoj  našej  obce a spokojnos� 
našich obèanov. 
   K tomu nám  všetkým  želám predovšetkým dobré zdra-  
vie,   ve¾a   elánu,   tvorivých   myšlienok   a  Božie   pože-   
hnanie.

                                    

      Vážená pani poslankyòa, vážení páni poslanci!

   V komunálnych vo¾bách 27.11. 2010 nám obèania dali 
mandát  vies�  našu obce ïalšie 4 roky. Dobrýmvý chodi- 
skom pre našu  èinnos� sú  výsledky dosiahnuté v minu- 
lom volebnom období, na ktoré bude treba nadviaza�. 
Našou snahou  musí  by� vykonáva� všetky èinnosti tran- 
sparentne a   informova�   obèanov   o  rokovaniach  OcZ 
zverejòovaním dokumentov  na internetovej stránke obce 
a  v  obecnom  èasopise  Spravodaj. Každoroène  zvoláva� 
zhromaždenie  obèanov   za   úèelom priamej  prezentácie 
èinnosti orgánov obce a prijímania podnetov od obèanov. 
Èlenstvom  obèanov v komisiách obecného zastupite¾stva 
rozšíri�  okruh  odborníkov, ktorí sa budú podie¾a� na ro- 
zhodovacích procesoch a využíva� komisie ako iniciatívne 
a poradné orgány OcZ.
   

   Novozvolené obecné zastupite¾stvo
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                      Deò s ve¾kým ,,D”Deò s ve¾kým ,,D”

Taavi Sasa

                    Posledné zbohom                  Posledné zbohom

                  Spolu kráèa� životom budúSpolu kráèa� životom budú

Gabriela Vargovèíková, rod. Sochovièová, 53 rokov
Michal Ucha¾, 83 rokov  

Julián Kloc a Jana Tomášová
Jozef Varga a Mgr. Mária Pari¾áková
Filip Polomský a Ing. Zuzana Korèáková
Stanislav Vacek a Jana Pari¾áková

                        K 10. výroèiu ZKS

Umenie starnú�

Pane, ako veri�, že dnešný  èas je ten istý èas, èo predtým?
Èas,  ktorý   utekal   tak  rýchlo   v  niektoré  dni,  mesiace, 
tak   rýchlo,  že  som  ho  nemohol  dohoni�.
Utekal predo mnou skôr, ako som ho stihol naplni� životom.
Ver   mi,  tvoj   život   dnes   môže  by�  bohatší   než  vèera, 
ak  prijmeš,  že  budeš  starnú�.
  
   Každý   èlovek   má  urèité  predstavy, ako  preži� svoju 
starobu. Mnohí  z  nás sa  orientujú pre naplnenie svojich 
ambícií   užitoènos�ou  pomôc�  druhým,  chorým  a  pod., 
alebo  aj ako  pokroèi�  na ceste poznania a napredovania 
v duchovnej oblasti. Aj náš klub ZKS v ¼uboticiach svojou 
èinnos�ou  a  prácou  sa  chce  podie¾a�  na  plnení týchto  
predsavzatí. V  tomto roku  sa uskutoènilo v Obecnom do- 
me slávnostné stretnutie seniorov z príležitosti 10. výroèia 
založenia nášho Združenia kres�anských seniorov.
    Na  tomto  stretnutí  sme  privítali  vzácnych hostí, ako 
štátneho tajomníka ministerstva dopravy Ing. Hudackého, 
preds.  Územného   centra   ZKS   pre   prešovský   región
p.  Dupa¾a, preds.  Mestského centra  p. Dupa¾ovú, nášho 
p.  starostu   MVDr. Krajèiho  s  manželkou,  duchovného 
otca  p. Sopka  s  manželkou  a  niektorých preds. Klubov
z Mestského centra.  Taktiež boli pozvaní aj èlenovia výbo- 
ru, ktorí zakladali Klub kres�anských dôchodcov.        
    Zakladajúca    èlenská    schôdza   ZKD   v  ¼uboticiach 
za prítomnosti krajského koordinátora p. Kozáka sa usku- 
toènila 7.5.2000, za  prítomnosti  41 èlenov. Za preds. bol 
zvolený, žia¾ dnes už nebohý, p. Virba, ïalej p. MUDr. Ma- 
tisková, Ing. Kovaliè, p. Hricišák L. a p. Jurková Marta. 
O rok neskôr už klub združoval 95 èlenov. 
MUDr. Matisková   a  p. Jurková  pracujú  v  tomto  klube 
do dnešného dòa, za èo im patrí ve¾ká vïaka.
    Celé naše stretnutie sa nieslo v slávnostnom duchu. 
Za krásne  vyzdobenú  miestnos� treba poïakova� p. Balí- 
kovi  s   personálom,  ale   všetky   tie   výzdoby   doplnila 
obrovská   torta , ktorá  bola  urèená  pre  túto  príležitos� 
od nášho p. starostu s manželkou . 

     Ve¾ké ÏAKUJEME za krásne a sladké prekvapenie.  

   Stretnutie seniorov otvorila a viedla p. Mudr. Matisková, 
ktorej vïaèíme, že klub v ¼uboticiach existuje aj dnes. 
Správu  za  10 rokov  pôsobenia  klubu v ¼uboticiach pre- 
dniesla terajšia predsedníèka p. Švecová, ktorá vedie klub 
od r. 2003. Za tých 10 rokov odviedlo sa dos� práce. 
Spomenula aspoò niektoré èinnosti:
 Nowy Targ 15 x, niektoré spojené s návštevou Ružencovej 
záhrady v Ludziemiri. Pú� seniorov v Levoèi – každý rok. 
Posledné   roky  vïaka p. Dupa¾ovi  tieto  púte  nadobudli 
ve¾ký  význam.  Aj  tohto   roku  sa  púti  zúèastnilo  okolo
70 000  pútnikov. Sv. omšu celebroval kardinál J. Tomko, 

Umenie starnú�

ZDRUŽENIE KRES�ANSKÝCH 
           SENIOROV  /ZKS/
ZDRUŽENIE KRES�ANSKÝCH 
           SENIOROV  /ZKS/

              Závery z rokovania OcÚ ¼ubotice 

                             dòa 15. 11. 2010

Uznesenie 2/10/2010:  OcZ  schva¾uje  dotáciu  vo výške 
600  €  pre  Obèianske  združenie – Folklórny súbor Kele-                                        
meske furmani z rozpoètu obce na rok 2011
Uznesenie 3/10/2010:  OcZ  schva¾uje  dotáciu  vo výške 
1 100 €  pre  Združenie  kres�anských  seniorov  v ¼uboti-                                     
ciach z rozpoètu obce na rok 2011
Uznesenie 4/10/2010:  OcZ  schva¾uje  dotáciu  vo výške 
850   €   pre   ZO   SZZ   v  ¼uboticiach   z  rozpoètu  obce                                      
na rok 2011
Uznesenie 5/10/2010:  OcZ   schva¾uje  dotáciu vo výške 
26 000 €  pre TJ SOKOL ¼ubotice  z rozpoètu obce na rok                                       
2011.  Ak   futbalové    A  mužstvo   nepostúpi  do  3. ligy,                                       
dotácia sa zníži o 4 000 €
Uznesenie 6/10/2010:  OcZ  schva¾uje rozpoèet obce ¼u- 
botice na rok 2011
Uznesenie 7/10/2010:  OcZ  súhlasí  s  odkúpením èasti 
pozemku  parc. è. KN-C 435 o výmere 13 m  v k. ú. ¼ubo- 
tice  od  Ing. Bartolomeja  Tkáèa, B. S. Timravy 7, Lovino-                                        
baòa   za  cenu  780 €  za  úèelom  rozšírenia  Šalgovickej 
ulice pri jej rekonštrukcii, v zmysle GP è. 62/2010 zo dòa 
07.09.2010, ktorý vypracoval   Jozef  Vavrenec–GEOMAP, 
Tulèík 164. 
Uznesenie 8/10/2010:  OcZ  schva¾uje odkúpenie parciel 
è.  KN - C 3245/3  o  výmere  134  m,   è.  KN - C 3245/4 
o   výmere   28   m  a  è.  KN - C 3246/2  o  výmere  27 m  
od  Ing. Františka Zapotoku, Justièná 6, Prešov pod¾a LV
è. 2059 v  cene  13,27 €/m . Pozemky sa nachádzajú pod 
telesom  chodníka  na  ul.  Bardejovskej  a  telesom  cesty                                   
na ul. Strážnickej.
Obecné zastupite¾stvo sa uznieslo na týchto VZN:
Všeobecne  záväzné  nariadenie  obce  ¼ubotice è. 3/2010 
o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady

Všeobecne  záväzné  nariadenie  obce  ¼ubotice è. 4/2010 
o urèení  výšky  dotácie  na  prevádzku  a mzdy  na  die�a 
v MŠ, potencionálneho  stravníka školskej  jedálne pri ZŠ, 
na die�a školského klubu detí v ZŠ
Všeobecne  záväzné  nariadenie  obce  ¼ubotice è. 5/2010 
o poplatkoch za nájom hrobového miesta
Všeobecne  záväzné  nariadenie  obce  ¼ubotice è. 6/2010 
o urèení miesta a èasu zápisu detí do 1.roèníka základnej 
školy v zriaïovate¾skej pôsobnosti Obce ¼ubotice

                                  MVDr. Štefan Krajèi, starosta obce                                                                                                         
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3  biskupi  a  38   kòazov. Na  tieto  seniorské  stretnutia 
pri levoèskej Panne Márii prichádzajú pútnici aj zo zahra- 
hranièia. Každý rok sa aj èlenovia z nášho klubu podie¾a- 
jú   na   programe,   èi   už   modlitbou    krížovej    cesty, 
sv. ruženca, odovzdávaním kvetov, alebo obetných darov. 
Ïalej pú�  Rajecká Lesná, Rožòava, Smižany,  Staré Hory, 
Šaštín, Marianka, Piastovo, Krakov, Èenstochova, Licheò, 
Mariazell,   Medžugorie,   Litmanová.  Výlety  –  Bardejov, 
Krynica,  V. Slavkov,  Žehra,  Šindliar,  Košice- botanická 
záhrada,  Krosno,  Tissaujvaros, Sarospataky, atï. Každý 
rok  sú naši èlenovia úèastníkmi týždenného rekondièné-
ho pobytu v zariadeniach SOREA. Naši èlenovia sa zúèas- 
tòujú  duchovných  podujatí,  ako krížové cesty, re�azové 
modlitby v  pôstnom období, májové, októbrové, adventné 
pobožnosti.
  Za tých 10 rokov  sme boli úèastníkmi na rôznych semi- 
nároch - v Bratislave - Moderní  organizátori  20.storoèia, 
rodina Kolakovièova, v Badíne - prenasledovanie v komu- 
nizme,  Mariazell - stretnutie  národov  Európy, Marianka 
- stretnutie   národov    strednej   Európy,   Holla   Brunn 
- medzinárodné   stretnutie   seniorov,  Bratislava – úèas� 
na Eucharistickom kongrese, Brussel – pozvanie europo- 
slanca a eurokomisára atï.
  Na každom  stretnutí  máme prednášky z oblastí ducho- 
vnej, zdravotníckej, záhradkárskej a iné. Pozývame medzi 
nás rôzne  súbory, deti, významné osobnosti. Na stretnu- 
tiach odovzdávame kvety jubilantom, za zomrelých èlenov 
dávame na sv. omše, modlíme sa za zomrelých a chorých. 
V   spolupráci   s   Obecným   úradom  a  záhradkárskym 
klubom, robíme výstavky Dary zeme a šikovných rúk. 
Zúèastòujeme sa športových  podujatí a aj toho roku sme 
získali II. miesto v rámci ZKS prešovského  regiónu na èo 
sme  ve¾mi  hrdí. Organizujeme posedenia  ako  vianoèné, 
pri  adventnom  venci, Deò matiek, úcta k starším, gu¾áš 
v prírode. Navštevujeme divadelné predstavenia,koncerty, 
plesy seniorov a rôzne iné kultúrne podujatia.
  To  je  iba  v  skratke , pretože  naša  èinnos�  je  bohatá 
a hlavne  pestrá, nie sme iba neèinní a neužitoèní starèe- 
kovia  a  babky, ktorí  sa  stretávajú  na  Obecnom úrade, 
aby si mohli poklebeti�. Dá sa poveda�, že za tých uplynu- 
lých  10  rokov  sa  urobilo  dos�  a  stálo to mnoho úsilia, 
ale stále nás sprevádzalo BOŽIE POŽEHNANIE. P.Švecová 
ešte  pripomenula, že  mnoho  seniorov  sa  nejako  obáva 
prís� medzi nás, nepripustia si, že všetci starneme rovna- 
ko. Veï staroba je dar od samého Pána Boha.

    Záverom správy  poïakovala Obecnému úradu v ¼ubo- 
ticiach, ktorý náš klub finanène podporuje, dáva k dispo- 
zícii  priestory  na  stretnutia, cestou  rozhlasu  vyhlasuje 
oznamy  atï. Taktiež  poïakovala p. starostovi, ako  ve¾mi 
pomáha  nášmu  klubu  a  ochotne  nám  vyjde  v ústrety 
v tom, o èo ho požiadame. Poïakovala  hos�om, že si našli 
èas pre naše stretnutie. Poïakovala  p. Jurkovej, ktorá od 
založenia  vzorne  vedie kroniku. Ïakovala všetkým, ktorí 
akýmko¾vek spôsobom prispeli k zlepšeniu našej èinnosti. 
Celkom  na  záver poïakovala Pánu Bohu za prežité uply- 
nulé  obdobie. Náš program pokraèoval vystúpením súbo- 
ru Rados�, kde zazneli krásne slovenské piesne a poézia.
    V diskusii sa nám prihovoril Ing. Hudacký, ktorý ve¾mi 
ocenil  našu  10  roènú  èinnos�. Ïalej  vystúpil p. Dupa¾, 
ktorý prítomných oboznámil s celkovou èinnos�ou klubov 
v   prešovskom   regióne.  Prítomným   sa   prihovorila  aj 
p. Dupa¾ová . V diskusii  pozdravil  naše stretnutie aj náš 
pán  starosta  a  poprial  nám  mnoho zdravia a úspechov 
v  našej  èinnosti.  Duchovný  otec  pán  Sopko predniesol 
krásny  príhovor o úcte k èloveku v jeseni jeho života. Bol 
ve¾mi prekvapený, aká je bohatá èinnos� nášho klubu. 
Ve¾mi pekne sa nám prihovorila aj pani Šimèisková, ktorá 
ve¾mi  vyzdvihla  našu  prácu, kde všade mohla by� s klu- 
bom, hoci je �ažko zdravotne postihnutá. 

V diskusii tiež vystúpila naša mladá èlenka Mgr. Štronce- 
rová V., ktorá  hovorila o tom, èo všetko duchovne  prežila 
za ten krátky èas, èo je v našom kres�anskom združení.      
    Záverom    bola   prítomným   podaná   chutná   veèera 
a vo¾ná  debata  pri  káve, sladkostiach  a  krásnej  hudbe 
pokraèovala.
   Pred ukonèením nášho stretnutia dal všetkým požehna- 
nie duchovný otec J.Sopko.
                                  
               Švecová Mária, predsedníèka ZKS, klub ¼ubotice 

                                    „Oldies“      

    

    V poslednú  novembrovú  "volebnú" sobotu  tohto  roku 
sa prostredie  reštaurácie  Obecný  dom  zaodelo do retro-
disco šatu.Skupina  nadšencov zorganizovala "katarínsku 
oldies zábavu". To znamená,  že hnacím   taneèným moto- 
rom  boli hity 70-tych, 80-tych a  90-tych rokov minulého
storoèia. Aj keï  vstupovali na neprebádanú  pôdu organi- 
zovania  tohto  druhu  zábavy, ukázalo  sa,  že  ich  obavy
sú  zbytoèné.  Mladí  aj  starší  tancuchtiví  ¾udia  zaplnili 
reštauráciu do posledného miesta.
    Vo   ve¾mi   príjemnom   prostredí  ozdobenom  starými 
LP – èkami, v  obleèení, ktoré  už  nieèo pamätá, si zaspo-
mínali  a  zatancovali  v  rytme  hitov  nedávno  minulých, 
ktoré nenechali  nikoho  z prítomných chladným. Vydare-
ný   veèer   spestrili  rôzne   vtipné   sú�aže,  karaoke  šou, 
èi   vyhlásenie    najlepšie   retroobleèených   dámy,  pána 
a páru. 
    Vïaka  patrí  taktiež p. Balíkovi, ktorý so svojím perso- 
nálom zabezpeèoval obèerstvenie hostí. 
    Všetci  sa  výborne   zabávali, a  tak  neèudo, že  sa  im 
�ažko  rozchádzalo  v skorých  ranných  hodinách. Vïaka 
pozitívnym ohlasom veríme, že to  nebola posledná  oldies 
zábava. Môžeme to potvrdi�, veï sme boli pri tom.
                                                                           
                                                                             Èajkovci



ŠPORTOVÉ OKIENKOŠPORTOVÉ OKIENKO

              Vážení športoví priatelia,
     
    dòa 7.11.2010 sme  dali  poslednú  bodku za sú�ažami 
v  roku  2010. Týmto  dòom  sme  ukonèili  jesennú  èas�  
sú�ažného   roèníka   2010/2011. Jarná  èas�   sa   zaène  
19.03.2011.        
    Dosiahnuté   výsledky   sú   vzh¾adom   na  podmienky 
a možnosti ve¾mi dobré. Umiestnenie našich oddielov ako 
aj  kompletné   tabu¾ky  po  jesennej  èasti,  môžete  nájs� 
na www.futbalvsfz.sk.         
A mužstvo  je  v  IV. lige SEVER na  2. mieste a má všetky 
predpoklady bojova�  o postup do III. ligy, kedže  všetkých 
kandidátov  na  postup  hostí  v  jarnej   èasti  na  svojom 
ihrisku.   Pre    zranenia   je   potrebne  mužstvo   doplni� 
na 2 – 3 postoch. 
B mužstvo  má  rovnako šancu postúpi� do II. triedy.
    Dobré výsledky  dosahoval aj SMD. MD je na 1. mieste, 
keï  v   celej  sú�aži  iba  2x  remizoval  a   zvyšné  zápasy 
vyhral. V hornej èasti tabu¾ky hrajú aj oddiely SMŽ. 
Najmä u MŽ  je  to po rozpaèitom zaèiatku cenný úspech, 
kedže družstvo sa v auguste v podstate len skladalo.   
    PP po výmene  trénera (p. Vasi¾ ) dosahuje ve¾mi  dobré 
výsledky, zlepšený  tréningový  proces, èo  sa odzrkad¾uje 
na poète chlapcov na tréningoch. 
    BO  absolvoval  v roku 2010 nieko¾ko bežeckých sú�aží 
vo východoslovenských mestách. Za najcennejšie môžeme  
považova�  úèas�  na  MMM  v  Košiciach  ako  aj  preteky 
v zahranièí. 
    STO  podáva  tradiène  ve¾mi dobré výsledky, o ktorých
sa doèítate v samostatnom èlánku. 
    Na   záver   môžem  konštatova�,  že  èinnos�   všetkých 
oddielov  bola  v  roku 2010 úspešná. Za to že  sme mohli 
takto   úspešne   reprezentova�   našu  obec,  patrí  vïaka 
všetkým  sponzorom   na  èele  s  OÚ  ¼ubotice.  Nedá  mi 
nespomenú�   funkcionárov,   ktorí   sa   na   úkor  svojho 
vo¾ného    èasu   venujú   mládeži,   hráèom   jednotlivých 
oddielov,  vrátane  trénerov, ktorí  úspešne reprezentovali 
TJ Sokol ¼ubotice.
    Po  skonèení  volebného  obdobia  v  TJ Sokol ¼ubotice 
o.z. (4 roky )  sa  koncom  januára  2011  uskutoèní valné 
zhromaždenie, ktoré  si  bude voli� správnu a dozornú ra- 
du na nasledujúce 4 roky.

                 Ing. Karol Hricišák, predseda TJ Sokol ¼ubotice

    Správa o èinnosti stolnotenisového oddielu
     
    Roèník 2010/2011 je  už v poradí 17. v histórii STO TJ 
Sokol  ¼ubotice. Družstvo  sú�aží  v zložení: Daòko, Sirot- 
òák,   Tuleja,   Rešovský,   Kožár.   Dosiahnuté   výsledky 
v   V.  lige  Prešovského   okresu   sú  potvrdením  vysokej 
výkonnostnej    úrovne   hráèov.  Po  bravúrne  zvládnutej 
uplynulej  sezóne je  oddiel aj tento rok na najlepšej ceste 
za   ví�azstvom.  V polovici  sú�aže  sme v konkurencii  12  
družstiev bez prehry  na prvom mieste. Náš najlepší hráè 
Slavomír  Daòko  okúsil  len  jednu  prehru a  vedie sú�až 
jednotlivcov. Naším  cie¾om je obháji� minuloroèné prven- 
stvo  a  podchyti�  èo  najviac   nadšencov  stolnotenisovej 
loptièky.         
   Týmto by som rád poïakoval hráèom nielen za športové 
výkony, ale  aj za príkladný a zodpovedný prístup k tréni- 
ngom   aj  majstrovským  zápasom.  Za  podporu  a rozvoj 
športu v  našej obci chcem poïakova� obecnému zastupi- 
te¾stvu  na  èele  so  starostom  obce, predsedovi TJ Sokol 
¼ubotice, sponzorom a fanúšikom.                                     

           Rudolf Sirotòák, predseda stolnotenisového oddielu, 
           hrajúci tréner a vedúci družstva 

ŠKOLSKÉ PRÍSPEVKYŠKOLSKÉ PRÍSPEVKY
                        Vianoèný darèek žiakov
 
    15.12. 2010 o 17.00 hod. vianoèná atmosféra vstúpila do 
priestorov  Leteckého  útvaru  Nižnej  Šebastovej. Zaklopala 
na  dvere  kultúrnej  sály  a  tam...miesto  vojakov ju èakalo 
množstvo  rodièov  a detí. Konala sa tu Vianoèná akadémia, 
kde žiaci ZŠ  ¼ubotice  obdarovali svojich rodièov a blízkych 
programom bohatým na tanec, hudbu, spev i hovorené dra- 
matizované slovo. Už pri  vstupe žiaci  uvítali rodièov malým 
darèekom – srdieèkom  lásky  do  rodiny a vianoènou oblát- 
kou. Vo  vestibule  sa  bolo  na èo pozera�- burza i výstavka 
ocenených prác šikovných  rúk poskytli pestrú paletu krásy 
pre oèi. A èo  ponúkla  samotná sála? Bohatú plejádu prog- 
ramu z  Talentária 2010, podporeného  finanèným  grantom 

                     Úspešný záver sezóny 2010 
         pre ¾ubotických leteckých modelárov
          
    Vrcholom  tohtoroènej modelárskej sezóny boli závereèné 
dve  kolá  seriálu  majstrovstiev  Slovenska v kategórii F1A, 
ktoré sa uskutoènili 9. a 10. 10. 2010 na letisku Malé Bieli- 
ce  pri   Partizánskom.  Miestny  letecko – modelársky  klub 
Partizánske pre nás pripravil nádherný športový zážitok. 
Príchod  bol v sobotu do 10,30 hod., keï zaèala prezentácia 
sú�ažiacich a príprava na prvé kolo. Poèasie bolo nádherné, 
20° C na toto roèné  obdobie je zriedkavé. Potešujúce boli aj 
výkony, do  rozlietavania  sa  prebojovalo  až  7  sú�ažiacich 
a medzi nimi boli aj Potocký Šimon a Minárik Milan. 
O prvenstvo  ich  pripravilo až druhé rozlietavanie, ale tretie 
a štvrté  miesto bolo  tiež potešujúce. Hudák Gabriel mal je- 
den slabší štart a Potocký Štefan mladší až dve nenalietané 
maxima. Druhý deò  nás privítal ranným mrázikom, ale tla- 
ková výš a bezoblaèné nebo  rozohrialo  vzduch skoro až na 
20° C. Vietor nebol ve¾mi silný, ale stále sa toèil, èo malo za 
dôsledok  pád  Štefanovho  modelu  lietadla  až  za miestnu 
rieku a Gabrielovi Hudákovi  pristál model na dos� vysokom 
strome, ale  aj  napriek  tomu  nalietal  o 5 sekúnd viac ako 
druhý a zví�azil.
    Kvalitné  výkony  Gabriela  Hudáka  na  sú�ažiach  M SR 
a  svetových  pohároch  boli  obdivuhodné, èo  ho  ešte  viac 
potešilo, lebo ako  najlepší  Slovák  splnil limity a môže svoj 
reprezentaèný  sen  splni�  ako  reprezentant  SR  už  v máji 
2011 pod Argentínskym  slnkom na MS seniorov v kategórii 
F1A.  Reprezentaèné  sny si  môže  splni� aj  Potocký Štefan 
a to  ako  juniorský  reprezentant  v  kategórii  F1A  na  ME 
2011, ktoré  sa  budú  kona�  v Slovinsku, kde postúpil ako 
tretí junior.
     Všetky   naše   výsledky   zo  sú�aží,  na  ktorých sme sa 
poèas roka zúèastnili sú na webovej stránke:
http://www.lubotice.eu/sport
     Nasleduje krátka zimná prestávka, v ktorej sa bude mu- 
ie� urobi�  príprava  na nároènú novú sezónu 2011. Veríme, 
že bude aspoò taká úspešná ako táto.
                                                                                                
                                                             Milan Minárik
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                              Vážení rodièia,
       ZŠ ¼ubotice organizuje 18. 2. 2011 o 19. 00 hod.      
                   
                   v novootvorenej reštaurácii IŠ¼A, 
                    na ktorý Vás srdeène pozývame. 
      Cena vstupenky bude upresnená v januári 2011. 
Termín predaja vstupeniek:  17.1. – 21.1. 2011. 
( V prípade  záujmu  sa  obrá�te na p. uè.Eriku Šoltysovú 
– 1.C trieda) Zároveò Vás prosíme o pomoc – formou vec- 
ného  alebo finanèného daru môžete prispie� do tomboly, 
podpori� peknú akciu a pomôc� našej škole.

V.ROÈNÍK ŠKOLSKÉHO PLESU 

Dòa 29.1.2011 sa bude kona� 3.¼ubotický ples.
  Bližšie informácie sa dozviete vèas z plagátov.
                Srdeène Vás pozývame.            OcÚ

Dòa 29.1.2011 sa bude kona� 3.¼ubotický ples.

nadácie  COOP  Jednota.  Nechýbali  ani  naši  najmenší 
chránenci z 1. stupòa a ukážky práce krúžkov školy.    
   Organizáciu celého programu mali v rukách vyuèujúci 
PK cudzích jazykov, no za kompletným programom stála 
spolupráca c elého školského kolektívu. Veríme, že spolu 
s Popoluškou  tu  každý  z  prítomných  našiel aj ten svoj 
superdarèek, ktorý ho dobre naladil na blížiaci sa èarov- 
ný vianoèný èas.
   A ak Vám je ¾úto, že ste tam nemohli by�, kliknite si na 
stránku  školy, ktorá  Vám  o  tejto akcii porozpráva viac 
a poteší  Vás  fotogalériou. Lebo  obraz  niekedy  prezradí 
viac ako aj to najdôslednejšie slovo.

                          

    Poznáte to, však ? Vonku ticho padajú ve¾ké, biele vlo- 
èky  mäkko  babušia  svet  okolo  a odrazu cítite, ako vás 
zaplavuje, ani neviete preèo, radostné vzrušenie. To vzru- 
šenie blížiacich sa Vianoc  zaplavilo  aj  nás 15.decembra
 v deò, kedy  sme sa opä�  po roku stretli, aby sme vytvo- 
rili voòavé jedineèné, jednoducho krásne vianoèné ikeba- 
ny i adventné  vence. Toto  podujatie  sa  organizovalo na  
našej  škole v spolupráci so Zväzom záhradkárov na  èele 
s  p.  Ing. Jakubekom, ktorí  pre  nás  pripravili  ikebany, 
vence i malé obèerstvenie.  
    Dievèence zo 7.,8. a 9. roèníka poèas 80 minút svojimi 
šikovnými  rukami  dotvárali  ikebany, v  ktorých  trónila 
svieèka,  šušky  i  drobné  ozdôbky. Okolo nich  spokojne 
odpoèívali  adventné  vence so symbolom èísla 4 - 4 svie- 
èky, èi  šušky, èi mašlièky. Každý  venèek  bol  iný, každý 
hral inými  farbami, každý mal svoju vôòu. Porota, v kto- 
rej zasadli metodici ŠOS i èlenovia Zväzu záhradkárov, to 
mala naozaj �ažké. Veï vybra�  najkrajší z 12 najkrajších 
nebolo jednoduché. No v sú�aži musí vždy niekto vyhra�. 
Najväèší  poèet bodov teda 1. miesto získala Daniela Zvá- 
lená, ktorej p. Jakubek  odovzdal poukaz  na  kurz angli-  
ackého  jazyka.  2. miesto   získala  Mária  Kušvárová, no 
a  tretiu   prieèku   obsadila  Michaela  Rubisová.  Všetky 
dievèatá  dostali  od Zväzu záhradkárov košíèky orieškov, 
dievèatá na prvých ôsmych miestach získali rôzne darèe- 
ky, pozornosti, dokonca i sadenice  ríbezlí. Toto podujatie 
bolo výnimoèné aj tým, že sa na òom  zúèastnili aj záhra- 
dkári z  Po¾ska. Tým  sa najviac  páèili  aranžmány  Márii 
Lukáèovej,  ktorej  udelili  Cenu  diváka.  Avšak  všetkým 
dievèatám bolo udelené uznanie i pochvala. Všetci hostia, 
pán starosta  ¼ubotíc, èlenovia Zväzu záhradkárov i po¾-
skí  záhradkári,  boli  našimi  dievèatami  nadšení. Takže 
toto   krásne   predvianoèné  podujatie  potešilo,  zohrialo 
a navodilo tú  nevšednú atmosféru, ktorá vládne ozaj iba 
na  Vianoce. 
     A za tú dobroprajnú atmosféru všetkým hos�om, orga- 
nizátorom i úèastníkom ve¾ké Ïakujeme.

                                                  PaedDr. Jana Oravcová 

Vianoèné  aranžmány 

                            

      „Po roku k nám prišli zas, Vianoce a lásky èas.“
Takýmito aj  inými krásnymi vianoènými veršami, koleda- 
mi,  piesòami  a  tancami  vytvorili  deti z našej materskej 
školy  nádhernú   vianoènú  atmosféru,  ktorou  mnohým 
z nás v dnešnom uponáh¾anom svete pripomenuli, že Via- 
noce sa už blížia. Ako každoroène aj tohto roku sa rodièia 
detí navštevujúcich našu materskú školu stretli na miku-
lášskom  veèierku  a  mohli  sa  poteši�  spolu  so  svojimi 
ratoles�ami  z blížiacich  sa sviatkov a naèerpa� množstvo 
pozitívnej  energie  vyžarujúcej  z  radostných  oèí  našich  
detí. Vyvrcholením veèera bol príchod Mikuláša, ktorému 
deti spievali a tancovali a z ktorého mnohé z detí nevedeli 
spusti� oèká plné oèakávania.
    Bohatý  a  dôsledne  pripravený  program  ve¾mi potešil  
zúèastnených   rodièov,  za   èo  by  sa  chceli  poïakova� 
svojim de�om aj pani uèite¾kám z našej MŠ.
                                                                                                                                                                                          
                                                            

Mikuláš v MŠ

Rodièia detí z MŠRodièia detí z MŠ
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